

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited 和記電訊香港控股有限公司



Hutchison Telecom Hong Kong Holdings
和記電訊香港控股

19/F, Hutchison Telecom Tower, 99 Cheung Fai Road, Tsing Yi,
Hong Kong
Tel: (852) 2128 2828
Fax: (852) 2128 3388
Website: www.hthkh.com
Email Address: pr@hthk.com

香港青衣長輝路 99 號和記電訊大廈 19 樓
電話：(852) 2128 2828
傳真：(852) 2128 3388
網址：www.hthkh.com
電子郵件：pr@hthk.com

Senior Management

Mr. Kenny Koo Executive Director and
Chief Executive Officer
Ms. Suzanne Cheng Chief Financial Officer

高層管理人員

古星輝先生 執行董事及行政總裁
鄭慧善女士 財務總裁

Business Activities

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited (HCHKH or the Group; stock code: 215) is a leading telecoms operator providing advanced mobile communications under the "3" brand in Hong Kong and Macau. The Group was one of the first to launch a 5G service in Hong Kong in April 2020.

3 Hong Kong, the mobile arm of HCHKH, is flourishing into a digital operator well prepared for a new digital world. Operating under the 3Supreme, 3 and MO+ brands, we play prominent roles in unlocking 5G potential and accelerating 5G adoption.

3 Hong Kong has built the strongest 5G network in Hong Kong which boasts a 99%* 5G coverage and achieved No. 1 position in 5G availability[^]. We are the first telecoms operator in Hong Kong to accept cryptocurrency payments, providing customers with a new spending platform in the Metaverse.

We are proud to contribute to Hong Kong's development as a smart city with state-of-the-art technology and excellent services. For details, visit www.three.com.hk and www.hthkh.com.

* Based on the test results of 3 Hong Kong's 5G network in relation to population distribution of Hong Kong conducted in Jan 2021.

[^] Based on an ePrice's story published on 28 Sep 2021.

Parent Company

Company Name: CK Hutchison Holdings Limited
Location: Hong Kong

母公司

公司名稱：長江和記實業有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Hutchison Telephone Company Limited
Hutchison Telephone (Macau) Company Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：和記電話有限公司
和記電話(澳門)有限公司

業務概況

和記電訊香港控股有限公司(和記電訊香港控股或集團;股份代號:215)是香港領先的電訊營辦商,以「3」品牌在香港和澳門提供先進的流動通訊服務。於2020年4月,集團是其中一家率先於本港推出5G服務的營辦商。

3香港是和記電訊香港控股的流動通訊業務,致力轉型為數碼營辦商,為新數碼世界作好準備。3香港分別以3Supreme、3及MO+品牌營運,在釋放5G潛力和推進5G普及方面擔當重要角色。

3香港建設全港最強5G網絡,全港5G覆蓋達99%*,「5G連接率」全港第一[^]。我們是全港首家接受以加密貨幣付款的電訊商,為客戶進入元宇宙消費提供嶄新平台。

3香港提供先進科技及優越服務,全力推動香港發展為智慧城市。詳情請瀏覽www.three.com.hk及www.hthkh.com。

*根據本公司於2021年1月進行有關3香港5G網絡於本港人口分佈地所得的測試結果。
[^]根據ePrice於2021年9月28日刊登的文章。